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ATASKAITA

Luizės seniūnaitijos seniūnaitės veiklos ataskaita 2023 09 01 - 2023 12 31

Kreiptasi į Klaipėdos m. sav.: Dėl Luizės seniūnaitijos teritorijoje esančių problemų,
1. Luizės kvartalo eismo saugumo užtikrinimo;
2. Luizės seniūnaitijos teritorijoje šaligatvių būklės įvertinimo, pagerinimo, įrengimo;
3. Takų prie daugiabučių paaukštinimo, kad neužtvintų, ir jų atnaujinimo/įrengimo bei suoliukų 
pastatymo;
4. Dėl augintinių kastracijos/sterilizacijos finansavimo vienam šeimos ūkiui (100 Eur metams), kad 
būtų užtikrintas humaniškas populiacijos reguliavimas, tam keisti tvarkos aprašą;
5. Dėl brangiai kainuojančio butaforinio sveikatos biuro panaikinimo, kad vietoje to, kiekvienoje 
seniūnaitijoje atsirastų po vieną sveikatos įstaigą-medpunktą, (ne su slaugytojų etatais, kaip yra 
dabar sveikatos biure, bet kvalifikuoto gydytojo etatu), kur gydytojas realiai, čia pat vietoje atliktų 
ir mediko funkcijas ir profesionalią sveikatos gerinimo prevenciją, kas kainuotų per pusę pigiau, nei
sveikatos biuro išlaikymas ir žmonėms būtų didžiulė nauda (tam buvo atlikta apklausa);
6. Tęsiami anksčiau buvę pradėti darbai dėl teritorijos aplinkos saugumo, kas liečia taršą ir triukšmą
nuo geležinkelio bei gatvių;
7. Teiktas siūlymas dėl jaunų specialistų, kad pasiliktų Klaipėdoje, ryšium su tuo,  geriausiai 
besimokantiems studentams statyti ir suteikti gyvenamuosius namelius įsikurti baigus studijas ir 
dirbti, kad mūsų jaunimas neemigruotų, bet liktų Lietuvoje (pateikta svarstyti jaunimui). 
8. Stebimas techninio projekto procesas, dėl mano iniciatyva iškovoto,  būsimo Luizės seniūnaitijos 
mažojo parkelio įkūrimo ties geležinkeliu, kad išsaugoti želdynus, bioįvairovę. Parkelis bus 
edukacinio pažintinio pobūdžio, ramaus poilsio vieta. Taip pat yra daug čia nesurašytų atliktų darbų,
kai buvau seniūnaite prieš 10 metų, todėl ir kandidatavau, kad pabaigti tai, kas anuomet buvo 
pradėta. (šaligatviai, aplinkosauga, kraštotvarka, sveikatos prevencija, socialinis gerbūvis, teisinių 
paslaugų praplėtimas. Siekiant paprastesnio  bendravimo  gyventojams su biurokratais ir politikais, 
buvo prašoma, kad vyktų „gyvi“ susitikimai su specialistais, o taip pat, kad ir specialistai atvyktų į 
vietą pas gyventojus, kad  patys apžvelgtų ir realiai įvertintų padėtį, ne per kompiuterio programą. 
Kad atsakymus žmonėms siųstų ne tik „adoc“ formatu, bet ir „pdf“ formato išrašu/priedu. Ir daug 
daug kitų darbų, dalyvavavimų, susitikimų, susirašinėjimų siekiant bendro visiems priimtino 
gerbūvio sukūrimo didžiajai daugumai Žmonių. Kelsime klausimą dėl seniūnaitijoje esančios 
taršios katilinės, nes matant galimai  kenksmingas nuosėdas, kyla rimtas įtarimas dėl žmonių 
sveikatos. Ar gali būti toks teršiantis objektas šalia gyvenamųjų namų?
Mano veikla orientuota į kraštotvarką,  siekiant gražios estetiškai tvarkingos, jaukios ir saugios 
aplinkos gyventojams. Taip pat į visapusišką švietimą, dalyvaujant sprendimų priėmimo 
procesuose, kad Žmonės jaustųsi šeimininkais savo teritorijos puoselėjime ir saugumo sukūrime. 
Seniūnaitijos gyventojai, padedant specialistams,  patys darytų išvadas, kad priimti 
efektyviausiausius sprendimus, tinkančius didžiajai daugumai. 

Pagarbiai,

Aida Dumbrauskaitė
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